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   #7 מס' רווחהועדת סיכום ישיבת 

 כללי 
 . זום )ובהמשך בהצבעה בוואטסאפ(ב 2/9/2020הישיבה התקיימה בתאריך  

 22:00זמן סיום:  18:30זמן התחלה: 

 נוכחים:

 רועי אראל איילת גל, ,יניב שמיס, טל אדיב חברי הוועדה:

 משקיפים:

  ברק דביר  -מזכל המועצהנעמה גוברין,  –רמד רווחה - :שנכחו ותפקידיהםמשקיפים 

   כליל דרורחבר ועדת ביקורת: 

 פרשו מהועדה. -מהצרי, ניר כפרי -איילה שץ, דורון ליבנה חסרים:

 עדכונים 
מאגר  בתחום הבינלאומי התקבל עדכון בדבר המשך המשרה של רכזת בינלאומיים, תסקיר על  -עדכוני הרמדית

 הדיור ומעבר על הנעשה בתקופה בתחומים השונים תחת המדור. 

 הוצגה בפני הועדה תכנית העבודה של מדור רווחה לשנהל תשפא 

 דיונים 

 תכניות עבודה לשנהל תשפ"א הנושא: 
נכח חבר ועדת ביקורת  

 ☒ : במהלך הדיון
 ☐ : נושא חסוי

 תוכן הדיון:  

סטודנטים ערבים, בינלאומיים,   -העבודה המפורטות בתחומים שתחת המדור רמד רווחה הציגה את תכניות

 נגישות, זכיינות ודיור. 

מטרות המדור נשזרו יחד עם תכניות העבודה והוצג כיצד כל אחד מהמדורים פועל על פי המטרות שהתקבלו  

 בועדה. 

ם דגש מיוחד על מצב  על תכנית העבודה פעלה נעמה במרץ וניכר שהייתה השקעה רבה וירידה לפרטים ע

 הקורונה ועל השינויים וההסתגלויות הנדרשות לאור המצב.

 בהצלחה!!  .לקבל את תכנית העבודה פה אחדב ועדת רווחה אישרה

 

 שימוש ביתרות מתוך קנסות מועדי ב'הנושא: 
נכח חבר ועדת ביקורת  

 ☒ : במהלך הדיון
 ☐ : נושא חסוי

 תוכן הדיון:  

רווחה שיתפה כי הצטבר סכום של כמה עשרות אלפי שקלים )לא נאמר סכום במדויק( שאיתו ניתן לקדם   רמד

 פרוייקטים תחת המדור והתייעצה יחד איתנו במה נכון להשקיע את הכסף. 

הכסף מהקנסות מיועד להגיע ישירות לסטודנטים ועקב ההצעה שעלתה התעורר דיון מה זה אומר להגיע  
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 ואיך הדרך המדויקת ביותר לעשות זאת.ישירות לסטודנט 

מכיוון שהיו חסרים פרטים מדויקים בדבר הסכום ומטרתו והחלטה לחשוב על עוד רעיונות הוחלט לאחר  

 אישור של נציגת חברת  ביקורת להעביר את ההחלטה לוואטסאפ. 

פ ההצעה הבאה  לאחר שעלה רעיון דומה לרעיון שהועלה בועדה אחרת ונסיון לאחד ביניהם עלתה לוואטסא

 התקבלה בפה אחד. אשר 

ועדת רווחה ממליצה להשקיע בפרויקט הדיור עבור פיתוח ותחזוק המאגר בעזרת חלק מיתרת הכספים  

 מקנסות מועדי ב 

 

 

 

 : לישיבות הבאות
 נושאים לטיפול לקראת הישיבה הבאה ומשימות שחולקו, כולל תאריכי יעד: 

 רב קו עדכון 

 חודש בירוקרטיה 

 קדנציה סיכום 

 

 בברכה,

 רועי אראל 

 רווחה יו"ר ועדת 

 

 

 גרג אנדרסון " ,אלא בדרך הטובה ביותר , בדרך שלי או בדרך שלך  נפעל  לא  "בואו 

 


